Title: 盡顯本色 Be All You Can Be
經文: 腓 2:12-18 
Memory verse: Philip 2:12-13

Questions:

1. 神希望萬人得救 (提前 2:4) 。但腓 2:12 告訴信徒，人得救後，神還希望他們做什麼？
God wants all people to be saved (1 Tim 2:4). But Philip 2:12 tells us, after we are saved, what does God also want us to do?

2. 「作成得救的工夫」是什麼意思？
What is the meaning of "working out your salvation"? (vv. 12-13)
3. 「恐懼戰兢」是什麼意思？為什麼我們要以恐懼戰兢的態度作成得救的工夫呢？在平常生活，你如何在神面前實行「恐懼戰兢」的生活態度？
What is the meaning of "fear and trembling"? Why should we work out our salvation in this manner? How do you practice "fear and trembling" in front of God in your daily life?
4. 為了幫助信徒作成得救的工夫，神賜給信徒什麼呢？(v13) 
What have God given us in order to help us to work out our salvation? (v13)

5. 希臘文「立志」和「行事」同樣出現在羅7:15。根據腓2:13, 作成得救的工夫是可能的。但根據羅7:15，作成得救的工夫是不可能的。從你的個人經驗來看，那一節經文比較接近你的經驗？信徒當作什麼事，才能作成得救的工夫呢？ (羅 8:1-4)
The 2 Greek words, "to will" and "to do" is also appeared in Ro 7:15. According to Philip 2:13, working out our salvation should be possible. But according to Ro 7:15, working out our salvation is impossible. Comparing Philip 2:13 and Ro 7:15, which verse is closer to your experience? What must we do in order to work out our salvation? (Ro 8:1-4)

